



Hallituksen kokous

Aika: 16.5.2017 klo 17:30

Paikka: Talihalli, VIP-tila

Läsnä: Risto E.J. Penttilä, Raimo Yliranta, Raila Luhtala, Ilkka Forsell, Toni Lötjönen, Anssi Määttänen, Jaakko-Antti Peltola, Kalle Winter, Lars Ekholm, Ilkka Aarto (varajäsen)

Pois: Marko Suistomaa, Albert Andersson (varajäsen),

1. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen

Päätettiin hyväksyä edellisen kokouksen pöytäkirja

2. Taloustilanne per 30.4.2017

Taloustilanne on hyvä. EM-kisat meni taloudellisesti hyvin. Päätettiin jakaa Squashliigan voittaneille joukkueille 400€ miehille ja 300€ naisille seurajoukkueiden EM-turnausta varten. Viestintä vastuu kisoista on joukkueilla, jotka osallistuvat joukkueiden EM-kilpailuihin.

3. ETC katsaus

Kiitetään ESF:ltä tulleesta palautteesta ja otetaan oppia seuraavia kilpailuja varten. Päätettiin vastata raporttiin, Lasse hoitaa vastaamisen. Osa tappiotakuusta palautetaan OKM:lle.

4. ESF:n workshop ja AGM 28. – 29.4.

Raimo kävi läpi tapaamiset ja kehitysideat

5. Tilanne WSF:ssä

Lasse kävi läpi tilanteen WSF:ssä

6. Mailapeliyhteistyö

Mailapeliyhteistyö käytiin läpi ja todettiin SSqL:n osalta hyväksi.

7. Viron käyntiin panema Erasmus-projektin status

EU:n päätöstä Viron Squashliitolle asiasta ei ole vielä tullut. Tähän asiaan palataan syksyllä.

8. Lajiliittojen olosuhdekyselyjen loppuraportti

Lasse esitteli raportin.

9. Nuori Suomi auditoinnit

Lasse esitteli asian. Lasse laittaa viestiä potentiaalisille seuroille joiden olisi hyvä lähteä mukaan Nuori Suomi toimintaan.

10. Alustava kilpailukalenteri / kalenterin harmonisointi FI/SE/ESF/WSF/PSA

Käytiin keskustelu ja päätettiin odottaa, että kilpailuanomukset saadaan 31.5. liittoon. Päätettiin, että perustetaan uusi työryhmä, joka käy kalenterin läpi ja tuo kehitystä siihen.

11. SSqL:n strategiaan liittyvä kysely hallitukselle

Toni esitteli raportin. Raportti päätettiin julkistaa yhteenvetona (squash.fi ja Facebook).

12. Remeo yhteistyö status

J-A. Peltola esitteli yhteistyön tämän hetkisen tilanteen. Yhteistyötä kehitetään kesän jälkeen.

13. OK/OKM tulevaisuuden päätökset/avustukset

Lasse esitteli asian. OK:n ja OKM:n kanssa asiat menee varmallalla pohjalla eteenpäin. Asioissa ei ole nähty ongelmia..

14. Finnish Master Open elokuussa 2017

FMO järjestelyt etenevät aikataulussa.

15. Muut asiat

1. Pelaajasopimukset 2017: budjetissa olevasta määrästä päätettiin jakaa 2/3 PSA TOP-100 pelaajille ja loput 1/3 muille OK:n tuen piirissä oleville pelaajille.
2. Ansiomerkit päätettiin jakaa SalSi:n ansioituneille jäsenille komitean ehdotuksen mukaisesti.
3. Raila esitteli ESRC:n squashmestari tapahtuman.
4. Päätettiin lähettää valmentaja mukaan, mikäli DJO:iin ilmoittautuu vähintään 8 suomalaista pelaajaa.

16. Päätös nuorisopäällikön rekrytoinnista

Rekrytointikomitea esitti nuorisopäälliköksi Tomi Niinimäkeä.

17. Em. asian yhteydessä keskustellaan myös liiton alustavasta talousennusteesta 4-8/2017 ja budjetista 2018

Tilanne todettiin hyväksi

Päätettiin kokous klo 20:30 ja seuraava kokous 8.8. klo 17:30, Talihalli